
Volg JA21 Fryslân:

Realistisch begroten is doelen halen!

JA21 Fryslân op social media

Benut het potentieel van biovergisters!

Opinie: moderne kernenergie blijft een taboe

De doelen uit de eerder vastgestelde regionale
energiestratergie (RES) leken al niet haalbaar, maar toch
ging er in de nieuwe Friese energievisie een schepje
bovenop. Als het aan het college ligt, wordt er ingezet op
meer zon- en windenergie. JA21 ziet dat niet zitten en wil
dat energie voor inwoners betaalbaar blijft. We moeten
inzetten op een bredere energiemix, waarin ook rekening
wordt gehouden met kernenergie. Een kleine kernreactor
zoals een SMR zou een groot gedeelte ofwel de gehele
energieopgave in de provincie kunnen oplossen. Onze
motie om deze toe te voegen aan de visie, is aangenomen! 
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Biovergisters zorgen ervoor dat organisch afval en mest
kunnen worden omgezet in groene, duurzame energie. Iets
wat voor menig politieke partij als muziek in de oren zal
klinken. Helaas verloopt de vergunningverlening voor de
plaatsing van deze vergisters nogal complex en moeizaam,
waardoor veel potentieel voor energieopwekking onbenut
blijft. Zonde! Het voorstel van JA21 om te onderzoeken of de
vergunningen sneller kunnen worden vergeven, is
aangenomen. Deze circulaire projecten krijgen hierdoor
meer kans van slagen. 

Als je een begroting opstelt, zorg je er in ieder geval voor
dat ambities die je voorstelt ook haalbaar zijn. Dat
mochten we ook verwachten van het college, dat zich
vorige week moest verantwoorden over de cijfers van
2023 in de bestuursrapportage. Toch bleek wederom dat
de voorgestelde doelen niet haalbaar waren. Dat verrast
JA21 inmiddels niet meer. Onze fractie hamert al tijden op
een betere risicobeheersing en wil een realistische
begroting. Onze motie om hier werk van te maken, werd
verworpen. Wel werd deze door bijna de gehele oppositie
gesteund, het zou mooi zijn wanneer het college dit
signaal op waarde weet te schatten.

In aanloop naar het debat in de Staten over de
energievisie, heeft onze fractievoorzitter Maarten
Goudzwaard een opiniestuk geschreven over kernenergie.
Lees het stuk nu op onze website of scan de QR-code!
 

Welke kant gaan we op met energie?


